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Norges Triatlonforbund
Protokoll fra Styremøte 3/2025 - Styremøte 11 i tingperioden
2023-2025

Sted: Idrettens Hus,Sognsveien 73, 0854 Oslo

Dato: 22. mai 2025, 19:00

Deltakere: Gabrielle Bjørnstad-Northern (daglig leder), Anette Brurås (styrets leder), Kalle Jensen
(styrets nestleder), Fred Arthur Asdal (styremedlem), Gunn-Marit Lyngroth Sævik
(styremedlem), Vibeke Nørstebø (styremedlem) og Maren Stigen Berg (styresekretær)

Deltok ikke: Ole Morten Skogland (styremedlem), Jørgen Gundersen (varamedlem) og May-Lene Iversen
(varamedlem)

Møteleder: Anette Brurås

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

digitalt møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda. Habilitet. - Beslutning

Innkalling og agenda til styremøtet ble lagt frem for godkjenning. 
Fred Arthur ble vurdert som inhabil i sak 72

Følgende forslag ble enstemmig vedtatt:

Innkalling og agenda til styremøtet godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte - Informasjon

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

3. Økonomi- og likviditetsrapportering - Informasjon

Gabrielle orienterte om økonomisk status. Regnskap var tilsendt i vedlegg. Det er ikke mye nytt på inntektssiden
enn det som ble oppdatert på forrige styremøtet. Ble informert om post 2, 3 og støtte fra Olympiatoppen, i tillegg
til signert ny avtale med Ragde. Videre ble det informert om mer penger fra Summit 2028, noe som må
synliggjøres mer i sosiale medier. 
Kostnader som var regnet med i budsjett er ikke blitt brukt, da utgifter er noe redusert. Bruker heller ikke like
mye som forventet på andre poster som for eksempel kurs. Her er det manglede påmeldinger. 
Jentesamling på Hove er avlyst. Ble uttrykt frustrasjon og diskutert mulige årsaker. 
Videre ble det diskutert at noen konkurranser sliter med påmeldinger og ulike årsaker til dette. 

D&V sak 71: Samordnet rapportering for 2024 - Informasjon

Nikolai fra administrasjonen orienterte om resultatet fra samordnet rapportering for 2024 for
medlemsklubber/grupper av NTF. 142 idrettslag og 3705 aktive i triatlon. Ble orientert om ulik statistikk. Fra 2018
til nå har det vært en årlig nedgang på 4-7%. I år er vi ned 0,4% før alle idrettslag har meldt inn. For første gang
siden 2018 har vi økning i antall aktive medlemmer. Vi er på en positiv side i utviklingen. 

Gabrielle tok opp ungdomscuper og få påmeldinger. Ble diskutert mulige årsaker.
Gunn-Marit tok opp jentesamlingen på Hove igjen og spørr hva Nikolai tenker om mulig årsaker. Dette blir videre
diskutert mellom Nikolai, Fred Arthur og Kalle. 
Kalle uttrykker at det er gått opp for oss hvor lite miljøet er til tross for at klubber har jobbet bra for å rekruttere,
og spør videre hva forbundet kan gjøre for å snu denne trenden.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).



Side 2 av 4

D&V sak 72 Barnetriatlon - Beslutning

Fred Arthur er inhabil i denne saken. 

Ble diskutert antall tilstede til møtet. Ble sjekket opp i NTFs lov av generalsekretær og president. Ble avklart at
de er beslutningsdyktige. 

Kalle redegjør for de to alternativene på vegne av breddeutvalget. Søknad om regioninndeling og for unntak av
lokalbegrensninger for de yngste barna er utdatert, og ny søknad må skrives. 
De to ulike alternativene ble diskutert. 
Kalle trekker frem at det ikke er noen gode alternativer når vi ser hvor få deltakere vi har på konkurransene som
er og at vi bør forholde oss til det som var i forrige runde og søke forlengelse av dette. 
Anette sier seg enig og at det høres fornuftig ut. Spørr om andre har innvendinger. 
President bekrefter at de går for alternativ 1 
Anette trekker også frem viktigheten av barnebestemmelsene. De kommer opp på neste ting. Ønsker å være
med på å kommentere dette, da det er litt utfordrende for oss. Vi støtter intensjonen bak
barneidrettsbestemmelsene, men det påvirker oss på en lite heldig måte når vi skal skape mestring og
begeistring.

Note: Kalle avstod ikke og stemte for.

Følgende forslag ble stemt over og vedtatt:

Følgende stemte for forslaget: Anette Brurås, Fred Arthur Asdal, Gunn-Marit Lyngroth Sævik, Vibeke Nørstebø
Følgende avga ikke stemme: Kalle Jensen

D&V Sak 73 Idrettstinget - Beslutning

Anette og Gabrielle redegjorde for enkeltsaker som skal tas opp på Idrettstinget og som kan ha størst
innvirkning på NTF og medlemsklubber. Hver enkelt sak ble kort diskutert. 

Små klubber og årsmøter: Gabrielle redegjør. I dag er det greit at klubber har minst to personer av hvert kjønn
representert ved årsmøter. Vi har noen klubber der dette er vanskelig. Spør om vi skal være strenge på dette. 
Fred Arthur trekker frem at vi må tale små klubbers sak
Kalle trekker også frem at i triatlon har folk lagd egne klubber. Vi er avhengig av at folk vil være medlemmer av
en klubb og bidra til sporten. Må tale små klubber sin sak og vise til unntak.

Forslag om å øke aldersgrense fra 15 til 18 år for å være valgbar: Anette redegjør. Trekker frem at
medbestemmelsesretten skal stå sterkt. Temaet diskuteres. Anette: må jobbes på andre arenaer for å beskytte
ungdommen.

Forslag om idrettstinget holdes hvert 4 år i stede for hvert 2 år: Gabrielle redegjør. Saken diskuteres og kommer
frem til at vi er skeptiske, men åpne for å høre

Sammensetning av idrettsstyret: Gabrielle redegjør. 
Anette er dypt uenig i dette. Vil beholde krav om to styremedlemmer under 26 år.

Valg: Anette redegjør
Anette ønsker støtte til å temme på benkeforslaget. Fikk støtte
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Orienteringer - Informasjon

Administrasjonen: Lanserte i dag samarbeid med Irland. Kan bli et bra samarbeid. Er sendt utkast til jobbavtale
med to nye ansatte i administrasjonen. Skal dekke ansatt som går ut i permisjon. Får ulike roller. Ble diskutert
deltidsansettelse. Fått nei fra KUD til støtte for internasjonalt vintertri. 
Ble uttrykt ønske fra Anette om å finne andre finansieringsordninger da vi ikke har konkurranser som passer inn
under KUD.
Eliteutvalg: redegjorde for strukturering av landslag. Kontrakter og representasjonsavtaler for landslagsutøvere.
Skal ha møte om status for utøvere og konkurranser for året 
Breddeutvalget: Agegroup hadde en vellykket tur til Gran Canaria. Skal også være en høsttur. Fått innspill om å
legge til rette for parautøvere på disse turene. 
Ved arrangementer har tecnical official fått nytt verktøy i henhold til nye regler på gir og vinkler. Fikk testet ut på
Hamar.
President: Valgkomiteen er i gang. Har hatt møte med lovutvalg som skal gjøre justeringer i World Triathlon i
slutten av juni. Kan sende inn innspill. Medlem i utvalg har gått igjennom idrettsrådet. Er meldt inn status på LAN
midler til admin i idrettsrådet. Vil følges opp av idrettsstyret etter tinget. 
Har vært med BTC og Åsane cyckleklubb til hotellet der Tinget skal være i november. Informerte også om Indoor
Triathlon i ADO Arena i November. Det utrykkes ønsket om å få til en samling ifb. med dette.

Fred Arthur har gått igjennom liste over alle som har kurs til å være dommer. Viktig med dommere. Kan ikke ha
arrangementer om vi ikke har dommere som sikrer det sportslige. 
Kalle hevder vi kan ha mistet en generasjon med dommere som ikke har fått praktisert mye slik at noen kan ha
mistet interessen. Ikke klart å skape interesse til kurs.
Fred Arthur trekker fram klubbene
Anette utrykker ønsket om å kunne reise rundt og hjelpe
Fred Arthur sier det må jobbes med og være oppmerksomme på. 
Kalle ønsker en oppsummering på slutten av sesongen. Må spille tilbake til kubber som har mulighet til å ha
dommere internt og funksjonærer internt. 
Diskuteres at klubber må sende inn datoene sine og sette kalenderen tidlig. 
Anette spør om det kan sendes ut informasjon nå, oppfordre til å ha en dato og sette møte der man kan
bekrefte. Spørr om Kalle og Fred Arthur kan få sendt ut dette

D&V sak 74: Eventuelt - Informasjon

* * * * *

22. mai 2025

Anette Brurås

665d7c5320f41c9be455f095

Kalle Jensen

645161b58595b76a115ee6f0

Fred Arthur Asdal

666095fbd66b259bfb75d89b

Anette Brurås

2025-06-10 06:28 UTC

665d7c5320f41c9be455f095

Kalle Jensen

2025-06-10 09:56 UTC

645161b58595b76a115ee6f0

Fred Arthur Asdal

2025-06-09 05:21 UTC

666095fbd66b259bfb75d89b
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Gunn-Marit Lyngroth Sævik

66609686df97929c19609800

Vibeke Nørstebø

66609634876d799c13e1376b

Gunn-Marit Lyngroth Sævik

2025-06-10 21:57 UTC

66609686df97929c19609800

Vibeke Nørstebø

2025-06-09 07:29 UTC

66609634876d799c13e1376b



6661b20a2d379ff127d2a564

 May-Lene Iversen

May-Lene Iversen

2025-06-15 09:52 UTC

6661b20a2d379ff127d2a564
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